
 

Verslag openbare vergadering 
 

Maandag 8 mei 2023 19:30 – 22:00 uur  
Aanwezig: Friso van Marion, Ineke van der Aar, Beatrijs Aukema, Imca Drommel, Cecilia Gudrun 
Kollerics, Karin Keur, Martine Joustra, Jaap Koper, Simone van Dam, Marc Vooges, henry van 
Furstenberg, Maria Heijne, Mariska van Huissteden, Sonja Koper en  Ingrid van Tienhoven. 
Afwezig: Cees Roos. 
 

1.  Opening en vaststellen agenda. 
De voorzitter opent de vergadering en heet Henk Esselink (beleidsadviseur Maatschappelijke 
ondersteuning) welkom. 
 

2. Informatie over de locatieselectie opvang asielzoekers. 
- Op de spreidingswet die door kabinet is opgesteld heeft de Raad van Staten veel opmerkingen 

gemaakt. Toch is het ongewijzigd goedgekeurd door het Parlement in de Tweede kamer. De 
eerste Kamer kan nu alleen nog ja of nee zeggen. Men verwacht een spoedige behandeling 
omdat er naar gestreefd wordt om  het wetsvoorstel 1 januari 2024 in te laten gaan.  

- Er zijn te weinig plekken in de AZC’s  om de verwachte stroom van 70.000 vluchtelingen in 
Nederland op te vangen. De Spreidingswet is een noodmaatregel die alle 270 gemeenten in 
Nederland dwingt om vluchtelingen op te nemen. 

- In het burgemeestersoverleg van onze regio is besloten om vast aan de slag te gaan. De vraag 
ligt dus voor waar is er in Zandvoort een perceel of een accommodatie beschikbaar. In de regio 
…zullen er in totaal 2100 asielzoekers opgevangen moeten worden. Waarvan in Zandvoort 65 en 
in Haarlem 620.  

- Zandvoort vangt nu tijdelijk voor 2 jaar 175 Oekraïners op. De verwachting was dat dat voor 
twee jaar zou zijn, maar dat wordt ook voor langere duur.  

- Het gaat om duurzame opvang van 5 jaar of langer. Daarbij zit dan ook gezondheidszorg, 
scholing, onderwijs en perspectieven voor de toekomst bij. 

- In Nederland is het toekenningspercentage 80%. In omliggende landen is dit 40% 
- In de bestaande 75 AZC’s die er in Nederland zijn is er geen doorstroming omdat er in de 

gemeenten niet genoeg huizen beschikbaar gesteld worden door de coöperaties.   
- De vraag ligt voor wat geschikte locaties zijn in Zandvoort. B&W stelt voor : niet in direct 

bebouwde kom (?), niet in Nieuw Noord omdat dat de zwakste wijk is in Zandvoort. 
- Voorgestelde locatie: Tolweg 10 Parkeerterrein Oude Gasfabriek, Kennemerweg, Directiehuis(?), 

Parkeerplaats Zuid, Nieuw Unicum combinatie deel asielzoekers, deel verplegend personeel 
De betreffende nota wordt op dinsdagavond op 9 mei 2023 door de Raadscommissie 
besproken.  

- Bij de informatiebijeenkomst …mei was er geen groot draagvlak onder de Zandvoortse bevolking 
- In de regio wil iedere gemeente zijn eigen opgave doen en geen uitruil tussen Oekraïners en 

asielzoekers. 
- BBB krijgt 17 zetels in de Eerste Kamer en is niet voor de Spreidingswet, maar wat dan wel? 

 

3. Vasstellen concept verslag 17 april en mededelingen 
- Het verslag wordt goedgekeurd. 
- De mail waarin aan de Adviesraad gevraagd wordt of ze willen adviseren over het terugbrengen 

van de terugbetalingstermijn 36 naar 18 weken bij schuldsanering zal rondgestuurd worden 
-  



 
4. Wervingsprocedure: profiel voorzitter vaststellen, externe adviseur 
- Er heeft een gesprek plaats gevonden tussen Friso, Karin, Ineke en de extern deskundige Theo 

Lankamp die de Adviesraad gevraagd heeft om plaats te nemen in de sollicitatiecommissie. 
In gesprek is onder andere aandacht besteed wat het werk als voorzitter inhoudt. Friso gaat nog 
hierover ook nog verder in gesprek met Theo. 

- De gesprekken gaan plaats vinden op 7 juni en de advertentie wordt nog een keer in het 
Zandvoorts Nieuwsblad gezet, maar dan op een redactie pagina.  Men kan reageren tot 25 mei 
2023.  

5. Stand van zaken Menstruatieproducten Afhaalpunt. 
- De Adviesraad heeft aan Gert Jan Bluijs gevraagd om budget beschikbaar te stellen voor een 

menstruatieproducten uitgiftepunt. Pluspunt willen de plek faciliteren 
 

6. Rondvraag 
- Cecilia meldt dat meerdere bewoners veel problemen hebben met Kersten. Kersten levert 

hulpmiddelen. De bewoners heeft zijn fiets ter reparatie naar Kersten gebracht. Het duurt 
weken voordat deze gerepareerd is . Daardoor kan de vrijwilliger niet naar zijn werk in Huis in de 
Duinen.  

- Martine meldt dat vanuit de Klanboordgroep Regiorijder dat er een nieuwe regie partij uit de 
aanbesteding is gekomen. Deze aanbieder is op kwaliteit en prijs gekozen. De Klankboordgroep 
wacht het af.  

- Martine meldt ten aanzien van het leerlingenvervoer dat de school 1 aanvraag kan doen voor de 
groep van 12-14 jaar en 1 aanvraag voor de groep van 12- 18 jaar. Het hoeft dus niet, zoals 
ambtenaren aangaven ieder jaar opnieuw aangevraagd te worden. 

Actielijst 
 
Datum/nr. actie afhandeling 
17/04-1 Voordracht nieuwe leden 

naar college 

 

Afgehandeld 

17/04-2 Volgen van het IJslands 
model 

Martine is naar IJsland 
geweest. 

17-04-3 Afronden advertentie 
voorzitter en plaatsing 

Afgehandeld 

17-04-4 Advies uitbrengen over 
halvering aantal maanden 
aflossen schulden 

Afgehandeld 

   
   
 
 
 

 
 
 
 

 


